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Zapytanie w sprawie przyczyn niemożności powrotu do poziomu 
korzystania z usług MPK przez mieszkańców Lublina z lat przed tzw. 

Pandemią. 
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Proszę o podanie przyczyn, dlaczego mimo upływu dosyć długiego czasu nadal ilość 

pasażerów MPK nie osiągnęła stanu z lat poprzedzających tzw. pandemię. 

Sądzę, że te sprawy są wnikliwie analizowane i chciałbym zapoznać się z tymi analizami. 

Dochodzą do mnie opinie, że zmniejszenie częstotliwości kursowania autobusów w okresie 

skokowego zmniejszenia się ilości pasażerów może być przyczyną mniejszej ilości korzystających 

z usług MPK, czyli tworzy się swego rodzaju samonapędzający się mechanizm . Mniej ludzi, mniej 

kursów, mniej kursów mniej ludzi, itd„ 

Być może jakieś inne czynniki mają na tę sytuację bardziej zdecydowany wpływ? 

Proszę o odpowiedź na moje wątpliwości. 
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